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Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Bogdana Rzońcy 
(PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2019 r.

W posiedzeniu uczestniczył Tomasz Emiljan dyrektor Departamentu Infrastruktury Najwyższej Izby 
Kontroli wraz ze współpracownikami. 

W posiedzeniu udział wzięli  pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel, Jakub Sindrewicz  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Otwieram kolejne posiedzenie Komisji Infrastruktury. 
W porządku dziennym mamy jeden punkt: rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji 

na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2019 r. 
Chciałbym zapytać, czy wszyscy państwo posłowie otrzymaliście projekt planu pracy 

na najbliższe półrocze? Czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu? 
Za chwilę  przystąpimy  do dyskusji,  ale  wcześniej  chcę  państwa  poinformować, 

że w międzyczasie dotarły do nas jeszcze dwie informacje, które mogą rzutować na plan 
pracy. 
Pierwsza  jest związana z Ministerstwem Inwestycji  i Rozwoju, w którym poinfor-

mowało nas, iż skierowano do nas projekt ustawy o zmianie ustawy o przekształceniu 
prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 
własności tych gruntów (druk nr 3139). Włączymy tę sprawę do planu pracy. 
Druga sprawa wiąże się z doproszeniem do udziału w naszych pracach, w nadcho-

dzącym półrocz,u Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej w związku 
ze zgłoszonym  tematem  dotyczącym  informacji  Ministra  Infrastruktury  na temat 
mechanizmów przeciwdziałania degradacji dróg samorządowych oraz przygotowania 
rozwiązań umożliwiających racjonalizację sieci drogowej. 
Wymienione dwa tematy włączymy do planu pracy na pierwsze półrocze, który został 

państwu już przekazany. 
W tej chwili otwieram dyskusję nad projektem planu pracy.
Jako pierwszy pan przewodniczący Chruszcz, bardzo proszę. 

Poseł Sylwester Chruszcz (WiS):
Dziękuję, panie przewodniczący.
Wprawdzie  nie widziałem  jeszcze  planu  pracy,  ale  chcę  powiedzieć,  że wnosiłem 

o zwołanie kolejnego posiedzenia Komisji (pierwsze mieliśmy na ten temat w 2017 r.), 
które byłoby poświęcone ocenie przebiegu regulacji związanych z przejazdami zorganizo-
wanych grup kibiców pociągami specjalnymi. Czy moglibyśmy w nadchodzącym półroczu 
odbyć posiedzenie Komisji poświęcone tej tematyce, które podsumowałoby dotychcza-
sowe prace w tym zakresie? 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Na jakim etapie są te regulacje? 

Poseł Sylwester Chruszcz (WiS):
Właśnie  o to chodzi,  że na różnym  i dlatego  ważne  byłoby  zorganizowanie  posiedzenia 
z udziałem zarówno przedstawicieli policji, jak i kolei, żeby móc się przekonać, czy coś zostało 
już między nimi wynegocjowane i ustalone, czy zainteresowane strony się dogadują. 
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Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Rozumiem, że składa pan wniosek o poszerzenie listy zagadnień, którymi zajmiemy się 
w pierwszym półroczu? 

Poseł Sylwester Chruszcz (WiS):
Tak, przekazałem w tej sprawie wniosek i wszystkie telefony do przedstawicieli strony 
społecznej. 
Na pewno to wysłałem do sekretariatu Komisji. 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Na razie tego nie mamy, ale przychyliłbym się do wniosku pana przewodniczącego, żeby 
Komisja omówiła ten temat. 

Poseł Sylwester Chruszcz (WiS):
W takim razie, bardzo dziękuję. 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Pan przewodniczący Polaczek, bardzo proszę. 

Poseł Jerzy Polaczek (PiS):
Przepraszam, że dopiero teraz poddaję tę propozycję pod rozwagę do planu pracy, ale 
czynię to z uwagi na fakt, że w tym roku rozpoczyna się realizacja znacząco większego 
programu budowy dróg samorządowych. Będziemy mieli w tym zakresie zwielokrotnie-
nie dotychczasowych wydatków. 
Przy okazji, w grę wchodzi bardzo konkretna współpraca administracji  rządowej 

i samorządów i dlatego chciałbym poddać państwu pod rozwagę wprowadzenie do planu 
pracy Komisji w pierwszym półroczu 2019 r. posiedzenia poświęconego rozpatrzeniu 
informacji ministra infrastruktury na temat stanu realizacji tego programu i współpracy 
ze stroną samorządową, oczywiście wszystko to przy udziale najważniejszych organizacji 
skupiających gminy wiejskie, Związku Miast Polskich oraz Unii Metropolii. 
Uważam,  że z racji  zwielokrotnienia  środków oraz  ścisłej współpracy wojewodów 

z samorządami w realizacji tego programu, generalna ocena podjętych działań, po kilku 
miesiącach, bardzo by się nam przydała. Może to być podsumowanie dokonane po pierw-
szym półroczu albo gdzieś w okolicach przełomu maja i czerwca, a może nawet wcze-
śniej – decyzję w tej sprawie pozostawiam paniom i panom posłom. Moim zdaniem jest 
to raczej propozycja na czerwiec i w grę może wchodzić wspólne posiedzenie z Komisją 
Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej. 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Nie słyszę sprzeciwu, przyjmujemy zatem propozycję pana przewodniczącego Polaczka. 
Pan poseł dostarczy później drogą elektroniczną do sekretariatu odpowiednio sformuło-
wany wniosek w tej sprawie. 
Czy są jeszcze jakieś inne uwagi do planu pracy Komisji? 
Pan poseł Suchoń, bardzo proszę. 

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Dziękuję, panie przewodniczący. 
Mam prośbę o ujęcie w planie pracy (na przykład w maju) punktu, który byłby poświę-

cony informacji Ministra Infrastruktury i sekretarza Krajowej Rady Bezpieczeństwa 
Ruchu Drogowego na temat pożądanych zmian w systemie szkolenia kierowców i kan-
dydatów na kierowców w celu podniesienia poziomu przygotowania tych osób do egzami-
nów na prawo jazdy i udziału w ruchu drogowym. Mówię w tej chwili o kwestii szkolenia, 
jest ona niezwykle istotna. 
Rozmawiałem o tym z przedstawicielami środowiska działającego w obszarze BRD 

i wydaje mi się, że nadszedł już czas, aby rozpocząć szeroką debatę na temat systemu 
szkolenia przyszłych kierowców. W związku z tym bardzo ważne byłyby oczywiście prace 
w Ministerstwie Infrastruktury, ale również wiele wnieść może rozmowa z przedstawi-
cielami Krajowej Rady BRD. 
Dziękuję. 
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Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Poprosimy o wniosek na piśmie, panie pośle. 

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Zaraz go dostarczę. 

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Najlepiej drogą elektroniczną. 
Nie słyszę sprzeciwu wobec pomysłu przedstawionego przez pana posła Suchonia. 
Rozumiem, że w ten sposób zaakceptowaliśmy plan pracy naszej Komisji do końca 

czerwca tego roku. 
Życzmy sobie zdrowia i realizacji przyjętego planu. 
Dziękuję państwu bardzo, zamykam posiedzenie. 


